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 Rođen sam 29.03.1961.
 Po zanimanju sam diplomirani inženjer naftnog rudarstva i već više od 30 godina sam zaposlen u istom  
poduzeću. Zadnjih petnaestak godina radim u Italiji.
Od 1994. sam aktivno uključen u kinologiju kao član kinološkog društva „Đurđevac“ u kojem obavljam dužnost tajnika. 
Sudjelujem u svim aktivnostima društva, a posebna zaduženja imam u organizaciji priredbi. 

 Osim članstva u matičnom društvu, već više od 15 godina sam redoviti član CIRN-a (Club Italiano Razze 
Nordiche), te sam zadnjh nekoliko godina član Kluba prijatelja pasa V FCI skupine u Zagrebu.
Moj aktivni rad u kinologiji počinje kada smo 1994. kupili našu prvu ženku Samojeda, a od tada se svake godine povećava 
broj naših pasa tako da u zadnjih 4-5 godina uvijek imamo minimalno 8 pasa, od trenutno najstarijeg 14 godina do 
nekoliko mjeseci starih štenaca. Od 1998. sa suprugom Snježanom imam registriranu uzgajivačnicu pod imenom „Nox-
Poli“.  
 Kad je registrirana uzgajivačnica, aktivirana je i internet stranica na kojoj ljubitelji Samojeda mogu pronaći puno 
korisnih informacija o pasmini koju uzgajamo.  
 Redoviti sam učesnik izložbi, od nacionalnih do onih najvećih, svjetskih ili europskih.  

 Najznačajniji izložbeni rezultati sa psima  iz vlastitog uzgoja su osvajanje titule Europskog prvaka u konkurenciji 
veterana na Euro Dog Show-u 2008. te najljepšeg najmlađeg psa na Svjetskoj izložbi 2012. Osim ovih titula, vrijedne 
spomena su i titula BIS bebe na europskoj izložbi 2010. te titula mladog prvaka Europe 2011. sa psom u našem 
vlasništvu. Iz vlastitog uzgoja imamo nekoliko međunarodnih prvaka i više desetaka nacionalnih prvaka raznih zemalja. 

 Za rad na razvoju hrvatske kinologije nagrađen sam 2008. godine Poveljom  Hrvatskog kinološkog saveza te 
Srebrnom značkom HKS-a 2011. 

 Kinološki sudac za sve pasmine FCI grupe V sam od 2008. godine, a od 2011. sam i kinološki sudac za kompletnu 
IV FCI grupu.
 Do sada sam sudio na nacionalnim i specijalnim izložbama u Hrvatskoj, Italiji i Sloveniji. Od poziva za suđenje u 
slijedećoj godini posebno me je obradovao poziv od Samoyed Association of Finland za suđenje na Samoyed Speciality 
Show 2013.

 Kinološki sudac mora svakodnevno biti u tijeku sa svim važnim zbivanjima u kinološkom svijetu, stalno koristiti 
svaku mogućnost dodatne izobrazbe i usavršavanja bilo preko tečajeva, dostupne literature ili promatranja rada drugih 
sudaca u ringu. Između ostalog i zato sam redoviti posjetitelj nekih od najvećih izložbi pasa u Skandinaviji, Italiji, 
Crufts-a…. Isto tako, vrlo često koristim priliku sudjelovati na predavanjima koje vezano uz velike izložbe održavaju 
najpoznatiji suci ili uzgajivači.  Mogu se pohvaliti svojom  „malom kinološkom bibliotekom“ u kojoj su neki od najvažnijih 
naslova iz opće kinološke tematike, anatomije pasa te knjige o velikom broju pasmina koje sudim. 

 

FRANJO KOVAČEV

 I was born on 29.03.1961. 
 I am a graduate engineer in petroleum engineering and I’ve been working for over then 30 years  in the same 
company. For the last fifteen years I have been working in Italy. 
Since 1994  I’ve been actively involved as a member of the Kennel Club “Đurđevac” in which I am at the position of  the 
secretary. I participate in all activities of the kennel club, and have special responsibilities in the organization of events. 
 
 In addition to membership in the kennel club, for over 15 years I am a regular member of a CIRN (Italian Club 
for Nordic breeds), and for last several years a member of the Nordic Club in Zagreb. 
My active work in cynology began  when we bought our first Samoyed female in 1994 and since then a number of dogs 
in our home increased. In the last 4-5 years we always have at least 8 dogs, dating from the oldest of 14 years till a few 
months old puppies. In 1998  together with my wife Snježana I registered kennel “Nox-Poli”. 
When I  registered kennel, I activated Internet site as well, where lovers of Samoyed breed  can find lot of useful 
information about the breed. 
 I am a regular participant of the shows , from the national to the largest ones, World or European.
 
 The most important show  results of the dogs from our breeding were definetely winning the title of European 
champion in the veteran competition at Euro Dog Show in 2008 and the title of Best Puppy on the World Dog Show 2012.  
In addition to these titles worth mentioning are the title and BIS Baby at European show 2010 and the title of Junior 
European Champion in 2011 with a dog in our ownership.  We have bred  several International champions and dozens of 
national champions in various countries. 
 For work on development of the Croatian cynology  I was awarded from the side of CKC with the diploma in 2008 
and with a Silver badge in 2011. 
 
 I am licensed to judge all breeds of FCI Group V and IV. 
So far I’ve judged on  national and specialty shows in Croatia, Italy and Slovenia. I was really pleased to receive the 
invitation to judge Samoyed Specialty show next year in Finland. 
 
 My opinion is that a judge  must be up to date on a daily basis with all the important events in the cynological 
world, constantly use every possibility of additional education and training, or via available literature or via observations 
of other judges in the ring. That’s the reason,among other things, cause I’m a regular visitor to some of the largest dog 
show in Scandinavia, Italy, and Crufts .... Very often I use the opportunity to participate in lectures related to largest 
shows held by judges or breeders. I am extremely proud on my “small cynological library” in which their place have find 
some of the most important headlines from cynological general topics and anatomy.


